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از سوی رئیس فدراسیون
دستور پرداخت پاداش های معوق تیم ملی فوتبال 

ساحلی صادر شد  
به گزارش ســایت رسمی 
ملی  تیم  فوتبال،  فدراسیون 
فوتبال ســاحلی کشــورمان 
در چند سال اخیر مقام های 
است،  کرده  کسب  متعددی 
اما پاداش و مطالبات اعضای 
این تیم پرداخت نشده باقی 
این موضوع،  به  باتوجه  ماند. 
شهاب الدین عزیزی خادم رئیس فدراسیون فوتبال دستور پرداخت پاداش های 
معوقه تیم ملی فوتبال ســاحلی ایران برای مسابقات سومی جام بین قاره ای 
۲۰۱۷، قهرمانی جام بین قاره ای در ســال های ۲۰۱۸ و ۲۰۱۹ و مقام ســوم 
بازی های جهانی ورزش های ساحلی ۲۰۱۹ را صادر کرد و به زودی به حساب 

اعضای این تیم واریز می شود. 
گفتنی است، این معوقات مطالبات انباشته شده از سنوات سالهای گذشته 
اســت که با توجه به اهمیت موضوع در دســتور کار فدراســیون فوتبال قرار 

گرفت.

برپایی اردوی مشترک تکواندوکاران 
ایران با بلژیک  

اردوی مشترک تکواندوکار 
ملی  تیم  الاصل  افغانســتانی 
بلژیــک با تیم ملــی ایران از 
چهارم تیــر در مرکز جهانی 
برپایی  می شــود.  برپا  تهران 
تکواندوکاران  مشترک  اردوی 
ایــران بــا بلژیکبــه گزارش 
خبرگــزاری صــدا و ســیما، 
عبــدالله صدیقی تکواندوکار افغانســتانی تیــم پناهنــدگان المپیک توکیو، 
تمرینات خود را زیرنظر علیرضا نصرآزادانی ســرمربی ایرانی تیم ملی تکواندو 

بلژیک پیگیری می کند.
به درخواست فدراسیون تکواندو بلژیک این تکواندوکار برای کسب آمادگی 
تمرینات مشترک خود را با تیم ملی ایران برگزار می کند. نصرآزادانی کاپیتان 
پیشــین تیم ملی تکواندو ایران از سال ۹۷ هدایت تیم ملی بلژیک را برعهده 
گرفته اســت. تیم ملی تکواندو ایران با ترکیب آرمین هادی پور، میرهاشــم 
حســینی، ســجاد مردانی، امیرســینا بختیاری، امیرمحمد بخشــی، مهران 
برخــورداری، محمدحســن پلنگ افکن، محمدصــادق دهقانی، محمدمهدی 

عمادی و عرفان ناظمی از دیروز تمرینات خود را آغاز کرده است

دو رکورد خاص برای مودریچ
هافبک تیــم ملی فوتبال 
کرواســی با گلزنی در دیدار 
عنــوان  اســکاتلند  برابــر 
مســن ترین گلــزن تاریــخ 
این کشــور را هم  فوتبــال 
بــه خود اختصــاص داد.  به 
گزارش ایســنا و بــه نقل از 
دیلی میلی، تیم ملی فوتبال 
کرواســی در دیدار برابر اســکاتلند با نتیجه سه بر یک به پیروزی دست پیدا 
کرد تا به عنوان تیم دوم صعودش را به دور بعد قطعی کند. لوکا مودریچ گل 

دوم تیمش را در این بازی به ثمر رساند. 
مودریــچ با گلزنی در این بازی به یک رکورد جدید دســت پیدا کرد و آن 
اینکه مســن ترین گلزن تاریخ فوتبال کرواسی در رقابت ها ی یورو شد. جالب 
اینکه مودریچ رکورد جوان ترین گلزن تاریخ فوتبال کرواســی را هم در یورو 
در اختیار دارد. او در ســال ۲۰۰۸ درحالیکه ۲۲ ســال و ۷۳ روز داشت برای 
کرواســی گلزنی کرد و اکنون که ۳۵ ســال و ۲۸۶ روز سن دارد بازهم موفق 
به گلزنی شــد تا هم رکورد جوان ترین گلزن و هم رکورد مســن ترین گلزن 

کروات ها  را در یورو در اختیار داشته باشد

کیکاوس سعیدی سرپرست آکادمی ملی 
المپیک شد

دبیــرکل کمیتــه ملــی 
سرپرست  عنوان  به  المپیک 
آکادمی ملی المپیک معرفی 
شد.  به نقل از آکادمی ملی 
آکادمی  المپیک،سرپرســت 
ملی المپیک  انتخاب شــدو 
رضا قراخانلو به عنوان مشاور 
علمی پژوهشی رئیس کمیته 
ملی المپیک معرفی شــد.  در این نشست که با حضور صالحی امیری رئیس 
کمیته ملی المپیک،  رضا قراخانلو، کیکاووس ســعیدی دبیرکل کمیته ملی 
المپیک،  نصرالله سجادی سرپرست کاروان ورزشی ایران در المپیک توکیو و 
مدیران آکادمی ملی المپیک برگزار شد، صالحی امیری طی سخنان کوتاهی 
اظهار کرد:  قراخانلو یک شــخصیت علمی غیرقابل انکار در ورزش کشور ایت 

که خدمات او به ورزش کشور را هیچ کس نمی تواند انکار کند.
رئیــس کمیته ملی المپیک در ادامه ضمن بیــان این مطلب که ما تودیع 
و معارفه ای نخواهیم داشــت افزود: آقای  قراخانلو از مجموعه جدا نشــده اند 
و تا پایان دوره با ما هســتند . ایشان مشاور علمی ما هستند و ماموریت ها ی 
علمی آکادمی را دنبال می کنند. ایشــان همچنین در شورای سیاستگذاری 
آکادمی و شورای سیاستگذاری تاریخ شــفاهی ورزش ایران نیز حضور دارند 

پس ما تودیعی نداریم. 
آقای ســعیدی آکادمی را سرپرســتی خواهند کرد تا بعد از المپیک  یک 

تصمیم منطقی را در خصوص آکادمی اتخاذ کنیم.
او با اشــاره به این مطلب آکادمی باید جزو بهترین ها ی منطقه باشد افزود: 
ما تلاش می کنیم آکادمی یک مرکز نمونه علمی و تمرینات برتر در ســطح 
منطقه باشد باید این مسیر با سرعت بیشتری ادامه پیدا کند تا به این جایگاه 
برســد ما نیمی از برنامه ها  را دنبال کردیم و نیمی دیگر مانده اســت که باید 

آن را دنبال کنیم.

لغو اعزام ۳ غواص به مسابقات جهانی روسیه 
به دلیل نبود منابع مالی

غواصی  رئیــس کمیتــه 
از لغــو اعــزام ۳ غــواص به 
روســیه  جهانی  مســابقات 
منابع  تامین  به دلیل عــدم 
مالی، خبر داد.  امیرحســین 
غواصی  کمیته  رئیس  فروغ، 
در گفت و گو با ایسنا، اظهار 
کرد: مسابقات جهانی غواصی 
تیر ماه در روســیه برگزار می شود که برای شرکت در این مسابقات به دنبال 
جذب اسپانســر مالی مناسب بودیم که متاســفانه به دلیل عدم تامین منابع 
مالی و فراهم نشدن اسپانســر، امکان اعزام ۳ ورزشکار به همراه یک مربی و 

سرپرست به این مسابقات را نداشتیم. 
وی همچنین از برگزاری مسابقات انتخابی تیم ملی غواصی در تیر ماه خبر 
داد و افزود: مســابقات انتخابی تیم ملی غواصی برای اولین بار به صورت آزاد 
اواخر تیر برگزار می شــود و در پایان از بین نفرات شــرکت کننده، ۶ غواص 
که بیشترین رکورد را به ثبت رسانده باشند به تیم ملی دعوت خواهند شد. 

فروغ در پایان همچنین با اشــاره به برگزاری مســابقات قهرمانی کشور و 
عکاسی زیر آب در صورت بهتر شدن شرایط از نظر کرونا در سال جاری خبر 
داد و افزود: مســئولیت کارگروه عکاســی زیر آب را اسماعیل گلرخ بر عهده 
دارد که با برنامه ریزی انجام شــده سعی داریم دوره ها ی آموزش عکاسی زیر 
آب را فعال و با برگزاری چند دوره تخصصی، مسابقات عکاسی زیر آب را نیز 

برگزار کنیم.

اخبار کوتاه

به گزارش گروه ورزشــی مردم سالاری دو هفته پس 
از برگــزاری انتخابات ریاســت فدراســیون ورزش های 
زورخانه ای که به انتخاب مهرعلی باران چشمه منجر شد، 
دیوان عدالت اداری با صدور دســتور موقتی حکم ریاست 
باران چشمه را بی اثر اعلام کرد ولی  مدیرکل امور حقوقی 
وزارت ورزش طــی گفتگویی اعلام کرده اســت انتخابات 
فدراسیون زورخانه ای ابطال نشده است  به همین منظور 
مرتضی فلاح طی گفتگویی با پایگاه خبری وزارت ورزش 
و جوانــان در خصوص شــکایت احــدی از کاندیداهای 
فدراســیون ورزش های زورخانه ای و کشــتی پهلوانی و 
اعتراض به ابطــال تصمیم مجمع انتخاباتی فدراســیون 
مزبور به اطلاع می رســاند،  هیچ گونــه داد نامه ای دال بر 
ابطــال انتخابات مجمع به هر نحــو از انحاء تاکنون صادر 
نشــده و صرفاً شــعبه 4۵ دیوان عدالت اداری با تجویز از 
ماده ۳4 قانون تشــکیلات و آیین دادرسی دیوان عدالت 
اداری، بدون هرگونه اخذ دفاع از دســتگاه طرف شکایت 
با تشــخیص فوریت امر، دستور موقت جلوگیری از توقف 
عملیات اجرای صدور ابلاغ رئیس فدراسیون را صادر کرده 

که دلیلی بر ورود خواسته شاکی نیست. 
وی ادامــه داد: هرگونه اقدام و اتخــاذ تصمیم منوط 
به رســیدگی شــکلی و ماهــوی مســتندات و دفاعیات 
این وزارتخانه و فدراســیون در شــعبه مربوطه اســت و 
همچنین به اســتناد ماده ۳ آییــن نامه چگونگی انتخاب 
رئیس فدراســیون، مسئولیت دعوت و برگزاری تشریفات 
انتخابات بر عهده فدراســیون های ورزشی بوده که با این 

وصف انتخابات فدراسیون ابطال یا لغو نشده است. 

مدیرکل امور حقوقی وزارت ورزش و جوانان تاکید کرد: 
از نظر حقوقی و وزارتخانه این دستور موقت ایراداتی بر آن 
متصور بوده که مستندا به شعبه محترم اعلام شده است. 
اما  به گزارش ایســنا، مجمع انتخاباتی ریاست فدراسیون 
ورزش های زورخانه ای ۱۹ خرداد در سالن فارسی آکادمی 
ملی المپیک برگزار شــد و در پایان مهرعلی باران چشمه 
با کســب ۲۲ رای در مقابل ۱۹ رای مجتبی جوهری، به 

عنوان رییس این فدراسیون انتخاب شد. 
پس از برگزاری این انتخابات، مجتبی جوهری رییس 

سابق و کاندیدای انتخابات، با اعلام تخلف و ارائه مدارک 
مبتنی بر چیدمان مجمع با هدف کســب رای، به دیوان 
عدالت اداری طرح شکایت کرد و خواستار رسیدگی  دیوان 

به این موضوع شد. 
در نهایت شــعبه 4۵ دیوان عدالت اداری، ۳۰ خرداد 
اقــدام به صدور رای و دســتور موقت، نتیجــه انتخابات 
فدراســیون ورزش های زورخانه ای و کشــتی پهلوانی را 

بی اثر اعلام کرد. 
دیــوان عدالت اداری در ابلاغیه ای بــه وزارت ورزش، 

اعلام کرده کــه نتیجه انتخابات فدراســیون ورزش های 
زورخانه ای و کشتی پهلوانی و حکم صادره مهرعلی باران 
چشمه برای ریاست این فدراسیون و سایر اقدامات متخذه 
بر آن، تا تعیین تکلیف نهایی »کان لم یکن« و بلااثر است. 

در متن ابلاغیه شــعبه 4۵ دیوان عدالت اداری خطاب 
بــه وزارت ورزش آمــده اســت: ». . .  در موضــوع پرونده 
آقــای مجتبــی جوهری بــه طرفیت آن مرجع حســب 
دستور ریاســت محترم شعبه حکم ریاســت فدراسیون 
ورزش هــای زورخانه ای و کشــتی پهلوانی بــه نام آقای 
مهرعلی باران چشــمه به شــماره ۱۰۰/۲۵۳/ص/۱4۰۰ 
مورخ ۱4۰۰/۰۳/۲۰ همچنین سایر اقدامات و تصمیمات 
متخــذه مبنی بر آن تــا تعیین تکلیف نهایــی در دیوان 
عدالــت اداری »کان لم یکن« و بلا اثــر گردیده و نتیجه 
انجام خواســته ظرف حداکثر 4۸ ســاعت پس از ابلاغ، 
کتبا به این مرجع اعلام گردد. « شــعبه 4۵ دیوان عدالت 
اداری در متن حکم صادره به تاریخ ۳۰ خرداد  ۱4۰۰ نیز 
آورده است: ». . .  بموجب ماده ۳۵ قانون تشکیلات و آیین 
دادرسی دیوان عدالت اداری. . .  قرار توقف عملیات اجرایی 
صدور ابلاغ ریاســت فدراسیون زورخانه ای به نام مهرعلی 
باران چشمه، موضوع انتخابات ۱۹ خرداد ۱4۰۰ تا تعیین 
تکلیف نهایی در دیوان صادر می گردد. . .  کلیه ســازمان ها 
تابعه پس از ابلاغ دســتور موقت مکلف به اجرای سریع و 
کامل مفاد آن می باشــند.  متخلف یــا متخلفان از اجرای 
این دســتور به انفصال از خدمت به مدت ۶ ماه تا یکسال 
و جبران خســارات وارده محکوم خواهند شد.  قرار صادره 

قطعی و غیرقابل اعتراض است«. 

رئیس فدراسیون بســکتبال ایران درباره انتخاب صمد 
نیکخواه بهرامی به عنوان پرچمدار کاروان ایران در المپیک 

و آخرین وضعیت مصدومیت حامد حدادی صحبت کرد. 
رامین طباطبایی، رئیس فدراســیون بسکتبال ایران در 
گفت وگو با ایســنا، درباره انتخاب صمد نیکخواه بهرامی به 
عنوان پرچمدار کاروان ایران در المپیک توکیو توضیح داد: 
این اتفاق، افتخار بزرگی برای بســکتبال است.  به هر حال 
مــا رایزنی هایی کرده بودیم تا یکی از بسکتبالیســت های 
خوب کشــور از بین آقایان حدادی و نیکخواه انتخاب شوند 
که خوشــبختانه آقای صمد نیکخواه بــه عنوان یکی از پر 
افتخارترین های ایران در سطح آسیا انتخاب شد.  این اتفاق 
مهم را به جامعه بسکتبال تبریک می گویم و خوشحالیم که 
بسکتبال بیش از گذشته و پررنگ تر باشد.  بنده با خود آقای 
نیکخواه هم صحبت کردم که این موضوع روحیه خوبی به 

تیم ملی داد. 
روز )سه شــنبه( خبری مبنی بر اینکــه حامد حدادی 
خواستار انتخاب شدنش به عنوان پرچمدار کاروان ایران در 
المپیک است، با تایید رئیس فدراسیون بسکتبال منتشر شد 
که طباطبایی توضیــح داد: در واقع با توجه به اینکه علاقه 
داشــتیم پرچمدار کاروان ایران شخصی از بسکتبال باشد، 
صمــد نیکخواه و حامد حدادی را به عنوان نمایندگان خود 

معرفی کردیم تا هر کدام که رای آوردند به عنوان پرچمدار 
کاروان ایران رد المپیک شوند.  به هر حال آقای حدادی هم 
بازیکن ارزشــمندی است و هر فردی در سطح ملی مشتاق 
است که پرچمدار شــود.  ما بر حسب وظیفه این دو نفر را 

اعلام  کردیم  که درباره آن ها تصمیم  گیری شود. 
او درباره برگزاری بازی دوستانه در آستانه المپیک با تیم 
ملی ب ژاپن نیز گفت: به هر حال وقتی میزبان برنامه ریزی 
می کند یکسری شرایط خاص هم دارد.  بازیکنان ما هم چون 
تازه به ژاپن رسیده بودند بازی با تیم ب ژاپن به عنوان یک 
مسابقه غیر رسمی جهت هماهنگ شدن با شرایط میزبان 

و آب و هوا بد نبود. 
رئیس فدراسیون بسکتبال گفت: از نظر بنده و کادرفنی 
اتفاق بدی نبود و به خاطر غیر رســمی بودن بازی هم این 
دیدار پشــت درهای بسته برگزار شــد.  ان شاءالله سه بازی 
دیگری که داریم طبق زمانبندی برگزار می شــوند.  ضمن 
اینکه ما در چنین مسابقاتی دنبال نتیجه نیستیم  و هدف ما 
بیشتر بحث ایجاد هماهنگی  میان ملی پوشان و رسیدن به 

ترکیب بهتر است. 
او دربــاره آخرین وضعیت مصدومیت حدادی نیز گفت: 
آقای حدادی در ســالن بسکتبال تمرینات با توپ را شروع 
کرده  و بدنسازی  خود را نیز زیر نظر فیزیوتراپ های مختلف  

انجــام می دهد.  ان شــاءالله هر موقع که پزشــکان بگویند 
بلافاصلــه با تیم همــراه خواهد بود.  حالا چــه برای بازی 

تدارکاتی با اسپانیا و چه بازی در المپیک. 
طباطبایــی در پایان صحبت های خود ضمن تشــکر از 

کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش به خاطر انتخاب صمد 
نیکخواه بهرامی به عنوان پرچمدار کاروان ایران در المپیک، 
تصریح کــرد: این اتفاق یک افتخار برای بســکتبال بود و 

امیدوارم نماینده خوبی برای ایران باشیم. 

پیشکسوت تیم پرسپولیس گفت: کادر فنی و مدیریت 
باشــگاه مدت های زیادی اســت که با یک هدف و ذهن 
مثبت برای رســیدن به هدف شان تلاش می کنند.   بهنام 
طاهرزاده در گفت وگو با خبرنگار گروه ورزشی خبرگزاری 
برنا با اشــاره به پیروزی اخیر پرســپولیس در سوپرجام و 
ثبت قهرمانی دیگر برای این تیم اظهار داشت: این اتفاق، 
اتقاق خوب و قابل پیش بینی برای پرســپولیس بود و این 
برد و ثبت این قهرمانی برای تیم گل محمدی اتفاق روحیه 
بخشــی بود تا تیم برای بازی ها ی مهمی که در لیگ برتر 
و در ادامه جــام حذفی و لیگ قهرمانــان در پیش دارد، 
روحیه ویژه ای را به دســت آورد.  او در این خصوص تاکید 
کرد: پرســپولیس با توجه به توان و پتانســیل بالایی که 
دارد، می توانــد جام ها ی باقی مانده را نیز از آن خود کند.  
به جرات می توانم بگویم پرســپولیس  تنها تیمی در ایران 
و آســیا اســت که از نظر مهره، توان فنی و مدیریتی در 
شــرایط فوق العاده ای به ســر می برد و می تواند در ادامه 
فصل تمام جام ها ی پیش رو را به دست بیاورد.  پیشکسوت 
پرسپولیس در ادامه گفت: خوشبختانه پرسپولیس جدا از 
مســائل فوتبالی از نظر بحث کادر فنی، مدیریتی بیرون از 

زمین تیم کامل و حرفــه ای را در اختیار دارد و امیدوارم 
مشکلات مالی با حمایت کامل مسئولان نیز برطرف شود 
و بدین ترتیب این تیم می تواند ســالیان سال در آسیا یکه 
تازی کند.  طاهرزاده درمورد علل موفقیت های پرسپولیس 
در ایــن فصل افــزود: کادر فنی و مدیریت پرســپولیس 
مدت ها ی زیادی اســت با یک هــدف و ذهن مثبت برای 
رسیدن به هدف شــان تلاش می کنند این در حالی است 
که ذهن اکثر رقبا با افکار فنی که علیه پرســپولیس دارند 

و بازخورد منفی این موضوع به خودشان منتقل می شود.
  به اعتقاد من رقبا با این طرز فکر موفق نخواهند شــد.  
مهاجم سال های گذشته پرسپولیس درخصوص شرایط فاز 
تهاجمی این تیم به  خبرنــگار برنا گفت: تا قبل از اضافه 
شدن عیســی آل کثیر و شهریار مغانلو پرسپولیس در امر 
گلزنی با مشــکلاتی روبرو بود و ایــن موضوع کمی نگران 
کننده شده بود اما با اضافه شدن مهاجمان جدید شرایط  

دچار تحول مثبتی شد.
قبل از حضور این مهاجمان، مسئولیت سنگینی برعهده 
مهدی عبدی بود و این مســئولیت فشــار روحی و روانی 
زیادی را برای او به وجود آورده بود که رفته رفته مشکلات 

در خط حمله حل شــد و حالا به جــرات می توانم بگویم 
پرســپولیس زهردارترین خط حملــه را در اختیار دارد و 
در مقایســه با هزینه ها ی هنگفتی کــه تیم ها ی عربی در 
آسیا برای جذاب ســتاره ها ی معروف فوتبال دنیا را دارند 
می توانم بگویم خط حمله پرســپولیس یک سر و گردن از 

آنها بالاتر است.  

او ادامه داد: با عملکرد خوب شــهریار و آل کثیر علاوه 
بر حل شــدن مشکل گلزنی برای پرسپولیس، فشار منفی 
که برای عبدی هم پیش آمده بود از روی او برداشــته شد 
و او توانست خود را به خوبی پیدا کند و پرسپولیس بدین 
ترتیــب صاحب زهردارترین خط حملــه برای ادامه فصل 

باشد.  

اختلاف نظر بین دیوان عدالت اداری و مدیرکل امور حقوقی وزارت ورزش

ابطالیاتاییدانتخاباتفدراسیونزورخانهای؟

رئیس فدراسیون بسکتبال ایران: 

پرچمداری نیکخواه بهرامی در المپیک افتخاری برای بسکتبال است

بهنام طاهرزاده: دفاع اتوبوسی رقبا هم نمی تواند مانع نتیجه گرفتن پرسپولیس شود

 به توانایی های تیم یحیی ایمان دارم  

رئیس فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام گفت: با وجود 
همه مشکلات و محدودیت ها، سعی کردیم شرایط اعزام تیم 
به اسپانیا مهیا شود.   به گزارش برنا، عبدالمهدی نصیرزاده، 
رئیس فدراســیون بدنســازی و پرورش اندام  با حضور در 
نشســت خبری اعزام تیم ملی به بازی های جهانی اسپانیا 
درباره شرایط تیم اعزامی به اسپانیا و اسپانسر تیم ملی بیان 
کرد: حســین رجبی چند ماه پیش نزد من آمد و گفت من 
اسپانسر تیمی بودم که به مسابقات جهانی فجیره در سال 
۲۰۱۹ رفته و وقتی می خواستید مراسم تجلیل برگزار کنید، 
حق این بود که از ما دعوت می کردید تا این تجلیل را انجام 
دهیم.  بعد از آن مراســم با هم نشستیم و صحبت کردیم و 
قرار شــد اولین اعزام تیم پرورش اندام با همکاری ایشــان 

انجام گیرد. 

وی درباره اعزام به بازیهای جهانی اسپانیا و نحوه انتخاب 
نفرات در رشته های مختلف عنوان کرد: قرار بود رقابت های 
اسپانیا فقط مربوط به فیتنس باشد.  ما هم در همین راستا 
اولین دوره مسابقات فیتنس را در فروردین ماه برگزار کردیم 
و طبق نظر کمیته فنی پنج نفر انتخاب شــدند.  قرار بود دو 
نفر از آنها به بازیهای جهانی اعزام شــوند و یک نفر هم قرار 
بود از بخش بانوان در فیتنس چلنج اعزام شــود که شورای 

برون مرزی با اعزام تیم بانوان مخالفت کرد. 
 IFBB نصیرزاده ادامه داد:  بعد از آن متوجه شدیم که
رشته های دیگری چون فیزیک و پرورش اندام را به بازی های 
جهانی اضافه کرده اســت.  به محض این که این موضوع را 
متوجه شدم به حسین رجبی گفتم که حاضر هستید تیم 
را اعزام کنید.  ایشــان هم قبول کردند.  من و رئیس سازمان 

تیم های ملی پیشنهاد دادیم که اگر می خواهید این تیم را 
به بازیها بفرســتید، چه بهتر که نفرات شاخص باشند و با 
نظر کمیته فنی انتخاب شــوند.  در گام اول قرار شد سه نفر 
از تیم فیتنس و هفت نفر از رشــته های دیگر اعزام شوند.  
برخی دوســتان می گویند این تیم ژن استار است اما وقتی 
می توانیم اذعان کنیم چنین مسئله ای است که همه نفرات 
با نظر رجبی انتخاب شــده باشــند در حالی که نفراتی که 
انتخاب شــدند اکثرا در مســابقات قهرمانی کشور حاضر و 

توسط کمیته فنی انتخاب شدند. 
رئیس فدراسیون بدنســازی و پرورش اندام درباره اعزام 
ورزشــکاران فیتنس اذعان داشــت: بعد از آن گفتیم همه 
ورزشــکاران انتخاب شده فیتنس را اعزام کنیم که پنج نفر 
بودند.  اما یک نفر از آنها مشکل پاسپورت داشت و در نهایت 
مهام به جمع سه نفر انتخابی کمیته فنی اضافه شد.  رجبی 
هم گفت یکی از ورزشــکاران تیم خــودم را هم من اضافه 

می کنم و در مجموع ۱۲ نفر اعضای تیم اعزامی شدند. 
وی دربــاره نحوه انتخــاب مربیان تیم ملــی برای این 
مســابقات بیان کرد: باید ســازمان تیم هــای ملی توضیح 
بدهد که دلایل انتخاب چه بوده اســت.  محدودیت هایی در 
انتخاب ها وجود دارد.  البته ما هم خواســتیم با همان کادر 
فنی که انتخاب کرده بودیم کار دنبال شــود.  رضا سلطانی 
نژاد هم مشــکل معده داشت و پزشک او گفت که برای تو 
خوب نیست که واکسن بزنی.  به همین خاطر با سفارت هم 
مذاکره و رایزنی کردیم تا سلطانی نژاد با نامه پزشک و بدون 

واکسن ویزا دریافت کند. 
رئیس فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام درباره مبارزه با 
دوپینگ تصریح کرد: ما با کسی تعارف نداریم.  در مسابقات 
قهرمانی کشور کیش تست گرفتیم و تست دو نفر نیز مثبت 
شــد که نامهایشان اعلام خواهد شد.  این که چرا دیر نتایج 
اعلام می شود به این خاطر است که باید یک سری مراحل 

طی شود تا بتوانیم نتایج را اعلام کنیم. 
وی افزود: در مســابقات فیتنس هم تست ها را گرفتیم 
که تست سه نفر از ورزشکاران اعزامی به اسپانیا منفی شده 
است.  ذکر این نکته هم لازم است که وقتی آمار دوپینگی ها 
در ســالهای ۲۰۱۸ و ۲۰۱۹ در رشته های مختلف مقایسه 
می شــوند، می بینیم که برخی رشته های المپیکی در صدر 
قرار داشتند.  نصیرزاده درباره بودجه فدراسیون گفت: منابع 
درآمدی ما از طریق وزارت ورزش، کمیته المپیک و منابعی 
که از طریق اسپانســرها تهیه می شــود.  مبلغی که وزارت 
ورزش و کمیته المپیک به صورت ســالیانه به ما پرداخت 
می کنند شاید حقوق و دستمزد سه ماه کارکنان فدراسیون 
باشد.  برای مثال، سال گذشته این مبلغ ۷۰۰ میلیون تومان 
بود.  رئیس فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام در ارتباط با 
جداسازی مسابقات فیزیک و پرورش اندام از یکدیگر اذعان 
داشت: قبلا شــاید پرورش اندام دیگر رشته ها را زیر سایه 
خود نگه داشــته بود اما در همین مسابقات اخیر قهرمانی 
کشــور دیدیم که در یک دســته فیزیک بیش از چهل نفر 
شرکت داشتند.  با توجه به گستردگی رشته های زیرمجموعه 
فیزیک، دیگر امکان برگزاری همزمان مســابقات فیزیک و 
پرورش اندام با یکدیگر نبود.  ما در تلاش هستیم تا کمیته 
فیزیک در فدراســیون اســتقلال پیدا کند.  همان طور که 
می دانید برنامه ریزی کردیم تا مسابقات انتخابی تیم ملی در 
مردادماه در رشته فیزیک در شیراز برگزار شود و مسابقات 

پرورش اندام در کرمان برگزار خواهد شد. 
وی ادامــه داد: در این موارد ما تابع فدراســیون جهانی 
هستیم و از نظر فدراســیون جهانی، داورانی که می توانند 
در پرورش اندام حضور داشــته باشند، می  توانند در فیزیک 
هــم قضاوت کنند.  وقتی می گوییم پرورش اندام ایران یکی 
از قطب های جهان اســت ما باید پیشنهادات خودمان را به 

رئیس فدراسیون جهانی بدهیم.  

رئیس فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام: 

شرایط برای گرفتن ویزای اسپانیا دشوار بود  


